
JÆGERSPRIS KOMMUNE 
ØKONOMIUDVALGET

Det meddeles herved, at der afholdes.økonomiud
valgsmøde
mandag, den 80 september 1975» kl, 15•oo 
på Jægerspris rådhus, udvalgsværelse I, med føl
gende

D A G S O R D E N  :

J
1 *.
Gennemgang af budgetforslag for 1976/77*

/)

Iflg. sidste budgetgennemgang ved sidste møde 
slutter selvfinansieringen for 7 6 /7 7 til kra 
5 ,2 6 1.6 1 5*-, I den mellemliggende tid er der- kom
met følgende rettelser:

skoletandpleje, tillæg iflg„
første forslag kr* 800.000,00

pædagogisk socialordning Femh. kr, 4 4.000,00

Læskure + belysning, skolebus-
kr. 1 5 0,000,00ordning 

-i- belysningskonto Jo  0o o o, 00

-f vejregulering 7o.°oo»00 kr. loo,ooo,oo

Rest selvfinansiering kr.4.5 6 7.6 15 ,0 0

Under forudsætning af samme beskatningsprocent og 
grundskyldspromille.

ØKONOMIUDVALGET 14.8.75 : Iflg. de af bogholderen 
udarbejdede anlægsbudgetter for årene 7 6 / 7 7 ~
80/8I foreslår økonomiudvalget, at der til selv
finansiering for 7 6 / 7 7 udskrives et beløb der til
svarer anlægsbudgettet, således at man søger at 
få en forsvarlig udskrivning for 76/77.
Man må dog afvente endelig fastsættelse af be
skatningsprocent, indtil man kender "bloktilskuds
størrelse" m.v,, hvilket først vil kunne ske til 
2 , behandling.

BYRÅDET 19.8.75: Godkendes ved 1. behandling.

Dag og ar:

Mandag, 8, september 1975
LMad nr.
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Gennemgang af anlægsbudget
Politiske ønsker vedr. ovenstående gennemgås 
og påsættes tal.
Perioden dækker 1976/77 til 1981/82

CvKOKOMIUDVALGET 21.7 .75: Udsættes til næste møde

ØKONOMIUDVALGET 14.8.75: Se det af bogholderen . 
udarbejdede oversigtsbilag for årene 1976 - 8 0, 
hvilket godkendtes.

BYRÅDET 1 9.8 .7 5 1 Godkendes ved 1. behandling.

li. \

Vedr, budget 1976/77
Porslag fra. byrådsmedlem Sv.E. Esakson:
Ad konto nr, 12o7ol og 12o7o2
1 . Genansættelse af de afskedigede pædagoger i 

børnehaverne: merudgift ca. kr. llo.0 0 0,-.Her
af ren kommunal udgift kr. 7 1 *5000-.

2. Oprettelse af isoleringskonto til brug ved en 
kontinuerlig isolering af kommunens ejendomme 
lPo.ooo,- kr.

i-

Sag vedr, overenskomst med arkitekt Zander Olsen 
vedr, opførelse af ny skole i Jægerspris.
Jfr. tidl« beslutning har Lrs. Overbeck i samar
bejde med PI. K. Larsen og P, Sabroe udarbejdet 
et forslag til overenskomst der er supp. med kom
mentarer fra Zander Olsen, der gerne vil have nog
le tilføjelser.
Man foreslår, at der holdes et fællesmøde roed 
Zander Olsen, Overbeck, Sabroe og PI.K.Larsen samt 
2 medlemmer fra Økonomiudvalget for gennemgang af 
forslaget.

ØKONOMIUDVALGET 14*8.75• Godkendes - forhandling 
med Zander Olsen. løvrigt deltager Niels Eork og 
Karl Johansen

- o /u. • ̂ S
o « september 1 9 7 5? -berammet møde på rådhuset«/vedr.
gennemgang af overenskomsten (ovennævnte er indvar
slet til mødet d. 21/8-75.)
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I s .  {i M a  *
Sag; vedr« evt. tilbagebetaling af kloakbidrag 
irs. Sv. E. Overbeck fremsender skrivelse vedr. 
kommunens forespørgsel af 18/8-75 hvorvidt der 
påhviler Kommunen pligt til, når parcelejere øn
sker det, at tilbagebetale indbetalte tilslutnings
bidrag til kloak og rensningsanlæg "Sydlige del af 
Jægerspris Kommune"*
Ifølge konklusionen i skr. har kommunen ikke pligt 
til tilbagebetaling.

1°L

Ansøgning om fritagelse for indeksregulering 
af kloak- og rensningsanlæggbidrag.
Ejeren af matr. nr. 34 i Dalby,
søger om fritagelse for ovennævnte ved kontant
betaling af ler. 9«66o

l
ii o

Ansøgning om fritagelse for indeksregulering 
ved kontant, afregning af kloak- og rensnings- 
anlægsbidrag«
Ejeren af matr. nr. 6 d Over-Dråby,

søger om fritagelse for indeksregulering 
af ovennævnte bidrag.

12. M L ,

•loak/syd.
iiljøstvrelsen meddeler i skrivelse af 2 5* aug* . 
.975 til a/S INGENIØRGRUPPEN at man under hen- 

bagen til sagens omstændigheder kan tillade, 
it sagen indankes for OVERLANDV£SENSKOIMISSimEN=

Teknisk udvalg vedtager, at arvente svas 
På kommunens henvendelse af 26«aug.1975 
til OLVK, og imellemtiden soge juridisk 
bistand i sagen.
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Dag og år:

Mandag, 8« september 1975

/ 3 .

Sag vedr« etageboligbyggeri på ''Møllegården11 
Møde på Råd-huset den 27« august 1975«
Til stede var følgende:
Fra Dansk boligselskab af 1945 A/S:
Dir. Axel Petersen 
Ark. Børge Nagel

Fra kommunen:
Borgmester Karl Johansen 
Byrådsmedlem Peer Pedersen 
Adm.chef P. Sabroe
Borgmesteren der havde indbudt til mødet for afkla 
ring af, hvornår man eventuelt vil kunne starte 
byggeriet på "Møllegården" når byplanvedtægt nr. 
lo for området er endelig tinglyste 
Boligselskabet meddelte at man, så snart de nødven 
dige tilladelser fra boligministeriet, Lånefonds 
m.v. var indhentet, kunne gå igang med byggeriet, 
der var dog visse proceduremæsssige forhold der 
først må afklares:
1. Spørgsmålet om dannelse af en bestyrelse:

^er var forslag om, at bestyrelsen kom til at 
bestå af 5 medlemmer:
3 valgt af kommunalbestyrelsen i eller udenfor 
deres midte.
1 valgt af boligselskabet
1 valgt af lejerforening( dette medlem tiltræde 
dog først når foreningen er dannet)

2. Udfærdigelse og godkendelse af vedtægt for boli 
selskabet(boligministeriets standardvedtægt af
juli 197o)

3. Navngivelse af boligselskabet ( der blev fore
slået "Jægerspris boligselskab")

4. Navngivelse af boligområdet ( der blev bl, a. 
nævnt "Mølleparken" og "Møllebakken")

5. Planerne for byggeriet der er udarbejdet af ar
kitektfirmaet ^angor & Nagel" og iflg. tidl. 
beslutning Rådg. ingeniørfa. Dines Jørgensen & 
co er der forudsat følgende boliger:
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Type A: 2 ruin på 55 m 
Type B: 3 rum på 83 m 

Ialt antal boliger

2Bruttoetageareal 4 »9.7o in

6.

antal
antal

36 stk 

72 stk,

Boligselskabet er klar til at std'lbte projektet op, 
så snart man har indhentet de nødvendige tilladel
ser, der kræves for det første indsendelse af ansøg 
ning om støtte i h.t.lov om boligbyggeri, hvor man 
bl. a. skal redegøre for:
a. Byrådets afgørelse om fastsættelse af grundpri

sen, hertil oplyser boligselskabet, at man gerne 
vil købe de nødvendige arealer med ekstern bygg 
modning, og selv vil klare den interne modning.

b. Ark. Børge Kagel kontakter Dines Jørgensen & co 
vedr. spørgsmålet om tidsfrister for muligheden 
til fastsættelse af igangsætningstidspunkter, sa 
overslag til brug for udfærdigelse af ansøgning.

c. Af hensyn til boligministeriets byggekvota vil 
det være af afgørende betydning, at ansøgningen 
om støtte til boligbyggeri bliver behandlet se
nest i byrådets møde d. 16/12-75• Arkitekten ska 
have materialet klar senest 3 uger før denne dat 
af hensyn til udvalgsbehandling af sagen.

d. Man foreslog at arbejdet udbydes i offentlig lic 
tation ( ikke hovedentreprice)

?♦ Man undersøger om kommunens andel i byggeriet, 
herunder ekstern modning rn.v. falder ind under 
investeringsrammen.

8 . Boligselskabet tager initiativ til møde sidst i 
september bl, a. vedr. vedtægterne samt bestyrel 
af boligselskabet.
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Se tillige Bygerat af møde udarbejdet af Mangor 
& Kagel.



M i  /C U
Vedr. pædagogisk aften med folkeskolens 
lærere og Jægerspris kommunale skolemyndi 
heder.
Kulturelt udvalg ansøger om bevilling til 
afholdelse af pædagogisk aften fredag d. 
19. sept. 1975.
Arrangementet påtænkes afholdt på Sogne
skolen i lighed med tidligere om det skøn 
nede antal deltagere er:

//. /ftidii

Lærer incl. vikareh m.v. 
kulturelt udvalg 
skolemyndighederne 
borgm. + adm. 
i alt ca.

ca. 75 
5 

15
-_____3

98

M i  !C\J
Kulturelt udvalg (skolebyggeudvalget) 
indstiller, at inventarudvalget under 
skolebyggeudvalget besøger Købestævnet 
i Fredericia fredag den 12. sept, 1975 
m.h.p. skoleinventar.
Det indstilles, at følgende deltager:

Dag og år:

Mandag, 0o september 1975

/ Cct\ 'Js'irø

/sr.

Peer Pedersen, Jørgen Christensen, An
ker Christiansen, Hartvig Pedersen, 
bestyrer Sv. Jensen, Poul Herskind, Jes
per Kjerulf, Bent Malmquist og Korvéll.
Hartvig Pedersen deltager muligvis med 
teknisk udvalg ?

Det skal hertil oplyses, at Peer Pederser 
Jørgen Christensen og Korvéll i fortsæt
telse af købestævnet deltager i SKOLE & 
SAMFUNDs konference i Odense den 13. ds.



2åx I^U ■
Vedr. Sogneskolen konti for lejrskoler 
og studierejser på lo. klassetrin hhv.
16016011/05 og 16016017/09.

Rørbech meddeler i skrivelse af 14/8, at 
han via udvalgsrapport 3751 har konstate
ret, at ovennævnte 2 konti ikke kan hol
de, hvorfor han ansøger om tillægsbevil
linger på tilsammen kr. 12.0 0 0,- til brug 
i skoleåret 1975/76.
(se bilagene).
Kulturelt udvalg har i møde den 18/8-75 
konstateret, at der max. resterer kr. ca. 
15.ooo,~, og der skal til de påtænkte 
rejser med III real A og B samt 6. D bru
ges ca. kr0 2 5 .0 0 0,-.
Udvalget henleder opmærksomheden på, at 
det er manglende planlægning og koordine
ring fra skolens side, der er årsag til 
overskridelserne - eller hvis 2 klasser 
blev henvist til at rejse efter 1. april 
1976, ville problemet ikke være til stede
Sekretariatet den 22/8-75:
De af ledende skoleinspektør oplyste be
løb er ikke korrekte, idet Londonrejsen 
m/ er medregnet i det for
brugte beløb, hvorfor der resterer ca. kr 
12.ooo til rejsen for III real A til 0- 
strig i sept.
Der bliver et "overskud på ca. kr. 5 . 0 0 0  

som kan overføres til den sidste lejrskol 
hvorefter budgettet som helhed for dette 
område vil kunne overholdes.
Kulturelt udvalg den 1/9-75:
Rest på konto for studierejser pr, 1/9-75 
kr. 3.244,- indstilles overført til Sogne 
skolens konto for lejrskoler, hvorefter 
begge konti (studierejser og lejrskoler) 
kan undgå overskridelser.
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S3j.. ifø. li-1,

Advokat Jørgen Rendil fremsender for 
lægerne Allan Jensen, Hasse Christiansen 
og Jens Christiansen forslag til leje
kontrakt mellem Jægerspris kommune og læ̂  
gerne vedr, "lægecenteret i Jægerspris", 
SOCIALUDVALGET: Der tilføjes følgende 
ændringer til lejekontraktens punkter.
1# Der fastsættes dato for beregning af 

nationalbankdiskontoen.
2. Rengøring foretages af lejer.
3* Pedelbistand overvejes.
4. Der indføjes en misligholdelsesbe

stemmelse vedr. indv. vedligeholdel
se.

5# Spm. vedr. vedligeholdelse af udven
dige områder drøftes med lægerne.

^  j r _________
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Følgende afdelinger søger om forlængel
se af skriveborde: bogholderiet, løn
ningskontoret, socialforvaltningen og 
sekretariatet. Anslået udgift lo.ooo kr,

22*
TEXACO meddeler, at olierabatten pr. 1.9*75 er 
hævet til kr. 77>oo pr. t.

32. rfy

Revisionsfirmaet A. Engel-Nielsen ansøger for
om henstand med
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betaling af særlig indkomstskat,



33. 1 'k tJ-

Folkeregisteret oplyser, at der pr. l/9 1975 
opholder sig 87 personer med fast bopæl i som
merhusområderne, jvfr. vedlagte fortegnelse.
Man forespørger, om der i den anledning skal ud
sendes skrivelse til de pågældende personer, om 
at opholdet efter 1. oktober er ulovligt og at 
fast bopæl må etableres på lovlig vis snarest 
muligt.


